
操作：

1.解锁---常按上图6按键直至显示屏  符号消失。

2.频道调节---开机解锁后,调节上图3和4按键就可以调节1-83频道。

3.麦克凤输入调节---解锁状态下，调节上图5按键可以调节麦克风输入音量。

4.功率调节---锁定状态下，同时按住上图3和4按键2秒可切换功率大小。

5.充电操作---本机可以采用标准的USB接口充电（使用语用户少的时候管理充

   电），也采用了充电箱管理充电，每个充电箱可以同时管理多台机器充电。

 TRANSMITTER

1. OFF/ON Switch

2. Charging LED

Lock Button

9.MIC IN (3.5mm jack)

3. Channel/Volume- Button

4. Channel/Volume+ Button

5. Set Button

6. 

7. Charging chip

8. Charging port (mini  usb)
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Transmitter Specifications

Frequency Range 2.401Ghz-2.483Ghz

Channel Space 1Mhz  

Transmitter Power +0dBm(max)

20mVMic  input Voltage

Current Consumption 

Frequency Range 100Hz-7.5KHz

Signal to Noise Ratio 80dB

180mA

Mic & line  Connecto 3.5mm 

Battery 2500mAH

Size 85*59*19（mm)

Weight 105g

Led  Display Charge

Lcd  Display ALL

Furthest Distance >100m

Antenna outside

Separation 80dB(Typical)

Distortion <0.1%
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1.电源线接口&开关
2.发射器充电区
3.接收器充电区

操作:

1.频道跟踪---在关机状态下,按住上图5按键,然后开机,此时接收机就会自动跟踪到

  此时已经打开的发射机频道,然后正常关机 开机就可以一直在此频道工作.

2.音量调节---正常工作时,调接上图3和4按键,可以根据调节到适合自己的音量.

3.欠电指示---本机使用大容量聚合物电池,可以保证用户长期使用,在快没有电

   的时候,上图4的指示灯会闪烁,提醒您充电.

4.充电操作---本机可以采用标准的USB接口充电（使用语用户少的时候管理充

   电），也采用了充电箱管理充电，每个充电箱可以同时管理多台机器充电。

Operations：

1.Unlock: Press and hold the button 6 till the lock icon disappears.
2.Channel setup: Turn on the transmitter do unlock, then press button 
  3or4 to scroll through the channel numbers form 1to 83.
3. Mic input setup: In unlock status, press button 5 to adjust the
    microphone input.
4. Charging: Users can charge the transmitter the USB port or using our
   charging luggage to charge mulit-units together.
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This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 
 
conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any 
 
interference received, including interference that may cause undesired operation. 
 
Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could 
 
void the user's authority to operate the equipment. 
 
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital 
 
device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 
 
protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses 
 
instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no 
 
guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause 
 
harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the 
 
equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of 
 
the following measures: 
 
-- Reorient or relocate the receiving antenna. 
 
-- Increase the separation between the equipment and receiver. 
 
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 
 
connected. 
 
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 
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